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Mikulášské odpoledne s rozsvěcením 
vánočního stromu a koncertem 
souboru Ondrášek
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Vážení spoluobčané, 
konec roku se neúprosně blíží a je dobrým zvykem se otočit a zrekapitulovat, 
zhodnotit práci svoji, členů zastupitelstva a také zaměstnanců obce.

Nejprve však malé ohlédnutí za uplynulým listopadem, který byl tak trochu ve 
znamení oslav. Slavili jsme 30. výročí Sametové revoluce, ale také s ní související 
osamostatnění obce. V listopadu 1990 se konaly první samostatné volby do 
zastupitelstva obce a od 1. 1. 1991 přestal být Kunín místní částí Nového 
Jičína a začal psát své novodobé dějiny. 17. listopad se stal už před lety 
„Dnem obce“. Letošní oslavy jsme zahájili ve 14 hod. vítáním nových 
občánků, přivítali jsme jich sedm a sama za sebe i kolegyně musím říct, 
že jsme s dětmi i jejich nejbližšími strávili moc hezké odpoledne. Pěkné 
vystoupení si připravily i děti z mateřské školky pod vedením paní učitelky 
Sylvy Bielové. Po přivítání občánků jsme se sešli v parčíku před obecním 
úřadem a společně ozdobeni lampióny se přesunuli k zámku, kde nás čekalo 
nejprve malé občerstvení – opět jedinečné koláčky od seniorek a čaj „s 
rumem i bez něj“, poté ohňostroj za zvuků hudby z pohádek. A že nás letos 
bylo! Tolik návštěvníků se ještě nikdy nesešlo. 

Posledního listopadu jsme společně se Sdružením rodičů uspořádali opět 
jednu prima akci „Mikulášské odpoledne“ spojené s rozsvícením nového 
vánočního stromu. Zhodnocení této akce si můžete přečíst v článku Markéty 
Kuběnové. Nový strom nahradil ten starý, usychající a můžeme si jen přát a 
věřit, že se mu bude dařit, poroste nám do výšky a do krásy a nestane se 
středem zájmu vandalů.

Zasloužíte si velké poděkování, Vy všichni, kteří jste se zapojili a s 
přípravami a organizací nejen těchto akcí pomohli. Vážím si toho, že jste 
stále ochotní přiložit ruku k dílu, že se můžeme společně setkávat. Protože o 
těchto setkáváních život na vesnicích je. 

V letošním roce došlo k výraznému posunu v tolik diskutovaném a citlivém 
tématu - obchvatu. Jak  jsme již dříve psali, Moravskoslezský kraj 
zpracoval studii „potřebnosti obchvatu“, která měla ukázat, zda je obchvat 
potřebný a pokud ano, kudy by měl nebo mohl vést. Studie prokázala jeho 
potřebnost a pokud se jej jednou podaří zrealizovat, mělo by nám z obce 
ubýt až 60 % dopravy, z toho 40 % nákladní. Silnice I. třídy, kterou ta naše 
hlavní je, pak bude možné přeřadit do nižší kategorie a bude na ní možné 
zakázat vjezd těžkých nákladních aut. 
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Studii „Vedení silnice I/57 v úseku Kunín – Šenov – Nový Jičín v 
aktualizovaných parametrech 2018“ představili koncem října pracovníci 
odboru Územního plánování Krajského úřadu Moravskoslezského kraje a 
projektanti z irmy SHB, akciová společnost v tělocvičně naší školy občanům 
i zastupitelům. Obchvat v ní byl navržen ve čtyřech variantách, přičemž 
nejschůdnější se jeví varianta A1, která ve směru od Fulneku až po 
komunikaci na Bartošovice vede ve stejném koridoru a pak uhýbá do polí a 
napojuje se na silnici v Novém Jičíně na ulici Suvorovova.  
Obchvat byl také nosným tématem mimořádného zasedání zastupitelstva obce 
a také na něm se vyvinula dlouhá diskuze. Protože tak, jak nám uleví od 
dopravní zátěže a zklidní život v obci, ubere kus přírody, polí, myslivcům rozdělí 
honitbu. Přes to všechno vyjádřilo zastupitelstvo podporu variantě A1. Teď 
budou následovat práce na změnách Zásad územního rozvoje, což je nadřazená 
dokumentace našeho územního plánu a po jejich schválení se bude moci začít 
projektovat. 

Co se týče investic je letošní rok spíše úsporný a projekční. Šetříme peníze 
na rekonstrukci budovy obecního úřadu, která si ji plně zaslouží. V květnu 
jsme odevzdali žádost o dotaci na přestavbu kina na společenský sál, 
bohužel nám nebyla schválena. Štěstí zkusíme v další výzvě, která má být 
vyhlášena ještě do konce tohoto roku. Naštěstí máme opravenou tělocvičnu, 
ve které můžeme kulturní akce nadále pořádat. 

Podařilo se nám opravit poškozené místní komunikace, opravujeme bytové 
domy po vodovodních haváriích, přičemž nemile nás překvapil bytový dům 
č.p. 75, kdy se škoda z poškozeného odpadu ve sprchovém koutě po 
odstranění podlahových krytin ukázala jako mnohonásobně vyšší a z jedné 
koupelny se vyvinula rozsáhlá komplexní rekonstrukce celého domu. 
Snad se podaří nájemníky brzy nastěhovat zpět do opravených bytů. 
Bohužel Vánoce budou muset trávit ještě někde jinde. Máme dokončenou 
projektovou dokumentaci na rekonstrukci bytového domu č.p. 20 a 
čekáme na avizované zmírnění podmínek dotačního programu Výstavba, 
abychom mohli podat žádost o dotaci. Před dokončením je také projektová 
dokumentace na novou komunikaci před základní školou. Na hřišti TJ 
jsou osazeny nové dětské a workoutové prvky. 

Co se nám daří „v rámci možností“ je údržba obce. Oproti zlatým časům na 
konci 90. let a ještě i po roce 2000, kdy jsme měli na obci na údržbu obce 
zaměstnáno min. 10 pracovníků a k nim ještě kolem 5 civilkářů, má celou 
obecní zeleň včetně čistíren odpadních vod na starosti 5 zaměstnanců a 2 z 
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úřadu práce. Proto mnohdy nestíháme. Přestože se jeden pracovník jednou 
týdně věnuje úklidu veřejných prostranství, někdy to za ním vypadá, že daným 
úsekem ani neprošel. Přitom nových odpadkových košů máme v obci rozmístěno 
dostatek. Dobrou vizitku nám toto chování "našeho dorostu" rozhodně nedělá! 
Přes všechna tato úskalí patří naše obec k těm upravenějším a zaměstnanci 
v péči o ni odvádějí kus poctivé a dobré práce. Děkujeme a jsme moc rádi za 
pomoc Vás, kteří si udržujete okolí svých domů (přestože jsou to obecní 
pozemky) sami. Velmi nám tím pomáháte.

Trápí nás také množství komunálního odpadu, který v Kuníně vyprodukujeme 
a který odváží svozová firma na skládku. Jeho množství neustále roste a s tím 
budeme muset všichni opravdu něco udělat. Jinak se nedoplatíme. I když se 
třídění výrazně zlepšilo, za což děkuji, stále máme rezervy. Hledáme motivační 
prvky, jednáme se svozovou firmou. Avšak každý musíme začít především u 
sebe, udělat revizi toho, co do černé popelnice házíme a položit si otázku - 
„nemůžu to hodit do tříděného odpadu?“. Prosím, zkuste to, potřebujeme 
mít obsah popelnic co nejmenší. Děkuji Vám za to. Poplatky za skládkování 
se zvedají, tudíž ceny za odvoz taky a už teď z obecních peněz dotujeme vývoz 
odpadu na úkor investic. Stejně tak stočné… A investice nás čekají velmi 
vysoké. 

Milí spoluobčané, děkuji Vám za to, že obec podporujete. Zachovejte nám, 
prosím, přízeň i v následujícím roce. Zaměstnancům obce, i členům zastupitelstva 
děkuji za jejich práci, která mnohdy není jednoduchá a je občas psychicky 
náročná. A také děkuji Vám všem, kteří nám pomáháte. Bez Vaší pomoci a 
spolupráce to nejde. 

Přeji Vám všem krásné vánoční svátky, klid a pohodu s Vašimi nejbližšími. A 
pod stromečkem, ať najdeme všichni to, co si nejvíce přejeme. Do nového roku 
Vám přeji vše dobré, hlavně zdraví. 

A nejen členy Senior klubu srdečně zvu na Předsilvestrovské setkání, které 
budeme pořádat 27. prosince opět v aule VFU. Rádi Vás na akci dovezeme 
a také domů odvezeme. 
Mějte krásné adventní dny, 

Dagmar Novosadová, starostka
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Informace z jednání rady obce
Rada obce po projednání na 19. schůzi dne 11.11.2019:
schválila
• ukončení nájmu bytu Kunín č.p. 20 k 12. 11. 2019.
• prodloužení nájmu bytu Kunín č. p. 33 do 31. 12. 2020.
• prodloužení nájmu bytu po skončení jeho rekonstrukce Kunín č.p. 75 do 31.
12. 2020.
• uzavření Dodatku č. 2 ke Smlouvě o nájmu nebytových prostor ze dne 31.
5. 2017 s L. Neradem a H. Kuráňovou, měsíční nájemné od 1. 12. 2019 do 31.
3. 2020 je stanoveno ve výši 1.000 Kč. Od 1. 4. 2020 zůstává nájem v původní
výši 2.000 Kč.
• zveřejnění majetkových záměrů prodeje pozemku p.č. 2020 o výměře 57 m2,
k.ú. Kunín a pozemku p.č. 292 o výměře 24 m2, k.ú. Kunín a uložila předložit
žádosti k projednání ZO.
• Smlouvu o dílo „Zimní údržba chodníků na mostech“ č. NJ/261/2019/Ba se 
Správou silnic Moravskoslezského kraje, p. o., Úprkova 795/1, Ostrava, 
středisko Nový Jičín, Suvorovova 525, Šenov u Nového Jičína, zastoupená 
vedoucím střediska Ing. Lumírem Zrníkem na dobu od 12. 11. 2019 do 31. 3. 
2020 a zplnomocňuje starostku podpisem Smlouvy.
• poskytnutí inančního daru ve výši 5.000 Kč Zámku Dolní Životice, p. o., 
Zámecká 1, Dolní Životice, zastoupeného ředitelem Ing. Alešem Šupinou.
• rozpočtové opatření č. 7/2019: Příjmy 34.835.657 Kč, inancování 
19.543.600 Kč, příjmy včetně inancování 54.379.257 Kč. Výdaje 52.429.257 
Kč, inancování 1.950.000 Kč, výdaje včetně inancování 54.379.257 Kč.
• nákup vánočního osvětlení ve Variantě A za cenu 17.368,34 Kč.
• Návrh programu 7. zasedání ZO Kunín konaného dne 18. 11. 2019.

vzala na vědomí
• žádosti o přidělení bytu a uložila zařadit je do evidence žadatelů o byty.
• žádost o pronájem orné půdy.
• materiál zpracovaný SMO ČR o poplatcích za odpady a uložila jej předložit
ZO na zasedání. RO dále uložila připravit podklady pro provedení výběrového
řízení na svozovou firmu.
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• položkový rozpočet na odstraňování havarijního stavu domu č.p. 75 a uložila 
provést rozpočtové opatření, aby bylo možné financovat opravy v plném rozsahu. 
• Zápis o výsledku dílčího přezkoumání hospodaření obce Kunín, IČ 00600733 
v roce 2019. 
• Záznam z následné monitorovací návštěvy projektu „Separace a svoz 
bioodpadů v obci Kunín“.
• informaci a přerušení provozu MŠ od 23. 12. 2019 do 3. 1. 2020.

Informace z jednání zastupitelstva obce
Zastupitelstvo obce po projednání na 7. zasedání dne 18.11.2019:
7/2 bere na vědomí zprávu ověřovatelů zápisu o ověření zápisu z 6. zasedání 
zastupitelstva obce.
7/3 bere na vědomí informaci o provedené kontrole úkolů uložených na 
předchozích zasedáních ZO.
7/4 rozhodlo vyjádřit podporu variantě A1 Územní studie „Vedení silnice 
I/57 v úseku Kunín – Šenov – Nový Jičín v aktualizovaných parametrech 2018“.
7/5/1 bere na vědomí Rozpočtové opatření č. 6/2019, Rozpočtové opatření 
č. 7/2019 a změnu rozpočtu sociálního fondu č. 1/2019.
7/5/2 schvaluje 8. rozpočtové opatření 2019. Příjmy po 8. rozpočtovém opatření 
činí 33.485,657 tis. Kč, financování 19.543,60 tis. Kč. Výdaje po 8. rozpočtovém 
opatření činí 51.079,257 tis. Kč, financování 1 950,00 tis. Kč.

Eva Rusková

Provoz úřadu a knihovny v období Vánoc
Obecní úřad a knihovna budou od 23. prosince 
uzavřeny. Otevřeno bude od 2. ledna 2020. 

Provoz ordinace MUDr. Frömlové
Ordinace doktorky Frömlové bude 23., 27. a 31. prosince uzavřena. 30. prosince 
bude otevřena ordinace v Bartošovicích v době 7:30 - 10:00. 

Eva Rusková
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Jubilejní, dvacátá Tříkrálová koleda
Vážení občané, v sobotu 11. ledna již 
po dvacáté vyrazí do ulic Kunína 
Tříkráloví koledníci, kteří vás navštíví 
s jubilejním novoročním pozdravem, 
tříkrálovou křídou a zapečetěnou 
pokladnou, do které můžete dle své 
vůle přispět na záměry Charity Nový 
Jičín. V roce 2020 bychom prvořadě 
rádi obnovili zastaralé a nefunkční 
venkovní dětské herní prvky na 
zahradách u obou azylových domů a 
sbírka nám v tomto významně pomůže. 

Nezapomeneme ani samozřejmě na osvědčený fond Kroužky, ze kterého 
pomáháme financovat volnočasové, sportovní a vzdělávací aktivity dětem z 
rodin s finančními problémy, dále na Fond humanitární pomoci, také opět 
dokoupíme kompenzační pomůcky do Půjčovny a zrealizujeme další drobné 
pomoci. Koordinovat kunínské koledníky bude opět paní Anna Mikulová, takže 
pokud znáte děti (i dospělé), kteří „chtějí být chvíli king“, ozvěte se jí nebo na 
mail: tks@charitanj.cz. Dobrý skutek vás v lednových mrazech zahřeje a nám 
nezbývá než poděkovat … 

Markéta Brožová

Povánoční úklid
Přestože teď hospodyňky trápí hlavně 
úklid předvánoční, informujeme občany, 
že odvoz vánočních stromků od 
kontejnerů po vánočních svátcích bude 
realizován zaměstnanci obce 
jednorázově v týdnu 27. - 31.1.2020. 
Zároveň připomínáme, že také tuky a 
oleje ze smažení vánočních dobrot 
májí své místo a to na sběrovém dvoře. 
Odevzdat jej můžete v uzavřených PET 
lahvích.

Eva Rusková
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ZImní údržba
Zimní údržbu místních komunikací v 
obci bude opět provádět VFU Brno 
traktorem s pluhem. Údržbu chodníků, 
zastávek a dalších ploch budou v 
maximální možné míře provádět 
zaměstnanci obce. Vzhledem k rozsahu 
veřejných ploch, nejsme schopni zajistit 
okamžitou údržbu a proto žádáme 
občany, aby byli opatrní a pohyb venku 
přizpůsobili povětrnostním vlivům. 

Zároveň žádáme občany, aby neparkovali auta na komunikacích. Odstavená 
vozidla komplikují odklízení sněhu i posyp komunikací.
Děkujeme všem, kteří budou ochotně odklízet sníh z chodníku před svým 
domem a pomohou tak zaměstnancům obce.

Eva Rusková

Pobíhající psi
Upozorňujeme majitele psů, aby si zabezpečili svá 
zvířata. Volně pobíhající psi ohrožují chodce i 
bezpečnost silničního provozu. Náhlé setkání s 
chlupáčem zvláště po setmění, nemusí být nic 
příjemného. Někteří jsou i agresivní. Odchyt těchto 
útěkářů a odvoz do útulku bude finančně vymáhán 
od majitele psa.

Vývoz komunáního odpadu v lednu
První svoz komunálního odpadu a také papíru proběhne v sobotu 4. ledna 
2020.

Eva Rusková

Starostka obce Kunín svolává
8. zasedání Zastupitelstva obce Kunín,

které se koná v pondělí 16. prosince 2019 v 17 hodin v knihovně.
Program a pozvánka jsou zveřejněny na webu a úřední desce.
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DESATERO PRO POJIŠTĚNCE 
aneb co se mění a co zůstává

Pokud onemocníte a ošetřující lékař vás uzná dočasně práce neschopným, od 1. 1. 2020 vám dá pouze 
průkaz dočasně práce neschopného pojištěnce (ne již 3 díly papírové neschopenky).

Od lékaře můžete odejít přímo domů, protože už není třeba předávat, posílat či jinak doručovat 
zaměstnavateli papírovou neschopenku ani žádné jiné formuláře. Nemění se Vaše povinnost dodržovat 
režim stanovený lékařem a povinnost umožnit kontrolu jeho dodržování v prvních 14 dnech nemoci 
i zaměstnavateli, kterému z tohoto důvodu v uvedených dvou týdnech nahlašujete případnou změnu místa 
pobytu a vycházek.

Nadále také máte povinnost nahlásit neprodleně zaměstnavateli (telefonicky, SMS zprávou, e-mailem), že 
jste onemocněli a lékař vás uznal dočasně práce neschopným.

Průkaz práce neschopného, který vám lékař vytiskne a předá, je vaším dokladem, máte v něm zaznamenán 
termín příští návštěvy lékaře, čas povolených vycházek, záznam o nástupu/propuštění z lůžkové péče, 
záznam o předání do péče jiného lékaře apod., předkládáte ho také případné kontrole z OSSZ.

Nemusíte sami žádat o náhradu mzdy ani o nemocenské, peníze obdržíte stejným způsobem, jako vám 
zaměstnavatel vyplácí mzdu (na stejný účet nebo adresu). V případě, že dostáváte mzdu v hotovosti, 
prostřednictvím držitele poštovní licence na adresu do ciziny nebo do ciziny na účet jiného peněžního 
ústavu než banky, postupujete jako v následujícím bodě. Pořád přitom platí, že nemocenské vyplácí OSSZ 
do 30 dnů od doručení řádně vyplněných podkladů pro výplatu dávky.

Chcete-li nemocenské poslat jiným způsobem nebo na jiný účet než je vám zasílána výplata, musíte tuto 
skutečnost sdělit OSSZ. Nejjednodušší je použít k tomu tiskopis „Žádost o změnu způsobu výplaty při dočasné 
pracovní neschopnosti“ (k dispozici je na webu ČSSZ), který lze odeslat elektronicky z ePortálu ČSSZ (zde je 
i ke stažení a ručnímu vyplnění) nebo písemně poštou na OSSZ, pod kterou spadá váš zaměstnavatel.

Veškeré podklady a údaje k výpočtu nemocenského obdrží OSSZ elektronicky přímo od vašeho zaměstnavatele 
(u OSVČ má OSSZ potřebné údaje ve své evidenci).  Informace o vyměřovacím základu, ze kterého se počítá 
výše dávky, bude jako dosud uvedena formou zprávy pro příjemce (při výplatě bankovním převodem) nebo 
na složence.

Jste-li osoba samostatně výdělečně činná - OSVČ (dobrovolně účastná nemocenského pojištění), bude vám 
nemocenské zasláno na účet, ze kterého hradíte pojistné na nemocenské pojištění, nebo na adresu, kterou 
eviduje vaše OSSZ v souvislosti s vyplácením dávek. Pokud chcete nemocenské poslat jiným způsobem nebo 
na jiný účet, musíte to sdělit OSSZ. Postup je stejný, jako výše u zaměstnanců a využívá se i stejný tiskopis 
„Žádost o změnu způsobu výplaty při dočasné pracovní neschopnosti“.

Pokud vás během pracovní neschopnosti přebírá do péče jiný lékař, postačí předložit mu průkaz dočasně 
práce neschopného pojištěnce (je na něm uvedeno číslo neschopenky). 

Zaměstnavateli nepředáváte žádné doklady o trvání pracovní neschopnosti ani o jejím ukončení, všechny 
tyto informace se dozví elektronicky z ČSSZ. Stejně jako jste však povinen informovat zaměstnavatele o Vaší 
návštěvě u lékaře a vzniklé pracovní neschopnosti, máte tu samou povinnost i u jejího trvání a ukončení.

Více informací k eNeschopence: www.cssz.cz/eneschopenka. Konkrétní informace k nároku, výši a výplatě nemocenského sdělí příslušná 
OSSZ (kontakty na jednotlivá pracoviště zde: www.cssz.cz/cz/kontakty) nebo odborníci call centra nemocenského pojištění na bezplatné 
informační telefonní lince 800 050 248.

1.

2.

3.

4.

5.

6.

7.

8.

9.

10.
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Mikuláš ztratil plášť, Mikuláška sukni ... 
Letošní rok jsme uskutečnili Mikulášské odpoledne ještě před první adventní 
nedělí. Počasí bylo mrazivé, ale i přesto se nás sešlo opravdu mnoho.
Vzhledem ke komplikacím s vypouštěním balónků jsme museli najít nové řešení 
pro doručení přáníček našemu Ježíškovi. Společně s obcí jsme vypracovali 
archy k vyplnění. Děti doplnily svá přání společně s adresou a se skřítky, kteří 
každé přání orazítkovali, vhodili do obří poštovní schránky. Následně budou 
přání zaslána samotnému Ježíškovi na Boží Dar.
Při odesílání bylo zjištěno, že ve schránce bylo celkově 73 dopisů, z nichž 50 
od místních občanů a zbytek tvořila přání dětí z Nového Jičína, Starého Jičína, 
Štramberku, Suchdolu nad Odrou, Heřmanic u Oder, Kujav, Ostravy a z Hrušovan 
u Brna. Přejeme si, ať Ježíšek nám všem přání vyplní! Snad jsme nebyli moc 
nároční :-)
Dopis Ježíškovi byl úvodním programem. V Osvětové besedě probíhal rukodělný 
jarmark. Představily se nám mnohé výrobky. K prodeji byly připraveny adventní 
věnce, svícny, ozdoby z papíru, háčkované i šité výrobky.
MŠ Kunín (paní učitelka Šťastná) si připravila minitvoření pro děti. Vyráběli se 
andílkové jako zápich a prohazovací čertíci. Dále si děti mohly nazdobit a 
odnést perníček (za upečení perníčků děkujeme Seniorklubu). Při tvoření 
dohlížela paní učitelka Šťastná a děvčata ze ZŠ Kunín (7.,8. třída). Za výpomoc 
moc děkujeme.
Kolem 16:00 se objevili v areálu čerti. Mikuláš s andílky dojeli na "nebeském 
vozidle", motorové tříkolce, dokonce řízené sobem. Děti zpívaly, recitovaly, 
aby obdržely balíčky. Letošní rok bylo rozdáno 150 kusů.
V 17:00 jsme se přesunuli k našemu novému Vánočnímu stromu, kde na nás 
čekal pěvecký sbor Ondrášek. U rozzářeného stromu a za překrásného zpěvu 
jsme se navnadili na již nastávající předvánoční atmosféru.
Děkuji naší obci, MŠ a ZŠ Kunín a Seniorklubu za spolupráci při akci. Děkuji 
všem, kteří se zapojili do dění, příprav a zapůjčení rekvizit. A konečně hlavní 
dík pořadatelům (obsluha bar a kuchyně), skřítkům, panu Mikuláši, andělům i 
čertům. Další rok se budeme opět těšit … Na shledanou...
Příjemný adventní čas  a krásné prožití Vánočních svátků

přeje za Sdružení rodičů při ZŠ Kunín, z.s.
Markéta Kuběnová

fotografie z akce je možno shlédnout na internetovém odkaze:
https://kun-in.rajce.idnes.cz/
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Mariáš 2019
Dne 9.11.2019 se v krásných prostorách místního zámku uskutečnil již 25. ročník 
kunínského mariáše. Zúčastnilo se jej rekordních 90 účastníků, kteří pocházeli 
od Bohumína po Brumov-Bylnice, nebo H. Bečvy  po Luhačovice. Za nádherný 
turnaj je potřeba moc poděkovat zástupcům obce Kunín,včetně kastelána, kteří 
nejen umožnili konání turnaje, ale byli rovněž drobnými sponzory a pomocníky 
při zajištění turnaje (stoly, židle). Dalšími sponzory byli zástupci a majitelé f. 
Arpex, Argos, Vl. Zelman, Lajnveber, Šíp, D. Urban, Sedláček ml., Kalíšek, 
HPH, VŠV, Krejčiřík, Raždík J., L. Chmelová, dr. Andrýsek, NEJ-MARKET, 
FIRE-GROUP a dalších několik mimokunínských sponzorů. Poděkování rovněž 
patří celému osazenstvu místní restaurace za přípravu a výdej jídel, včetně 
obsluhy. 

Vítězem turnaje se stal M. Blasch z Bílovce, druhý 
byl Miloš Plecho z Klokočova a 3. byl Handrych 
Bř. z Bernartic. Organizátor turnaje rozdělil celkem 
31 velmi hodnotných cen. Pravidelně se turnaje 
zúčastňuje i p. Rusňáková ze Suchdolu, která se 
umístila na velmi pěkném 7. místě. V první polovině 
výsledkové listiny se umístili hráči, kteří mají velmi 

blízký vztah k obci a to J. Pšenica ze Šenova, J. Holub a J. Rivec.
Všichni účastníci turnaje si pochvalovali prostředí, organizaci turnaje a již dnes 
se těší na další ročník.
Snad jediný postesk je nad účastí místních "mariášníků". Nechce se mi věřit, 
že v Kuníně hraje tuto krásnou hru jen Zdeněk Pavlištík. SNAD PŘÍŠTĚ.

Organizátor turnaje a věčný kuníňák
Pepa Rivec

Tipy a triky osobní asistentky
Centrum pro zdravotně postižené Moravskoslezského kraje 
Posláním naší organizace je pomáhat osobám se zdravotním postižením a 
seniorům, kteří se ocitli v nepříznivé sociální situaci, potřebují pomoc a podporu, 
poradit, zapůjčit kompenzační pomůcku či aktivně a smysluplně vyplnit svůj 
volný čas. Jednou z našich poskytovaných služeb je OSOBNÍ ASISTENCE. 
Jedná se o terénní sociální službu, kdy osobní asistentky dochází do domácností 
klientů a tam jim pomáhájí s činnostmi, které již nejsou - s ohledem na svůj 
věk a zdravotní stav, schopni sami zvládat.
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Jedná se například o pomoc s oblékáním, osobní hygienou, přípravou stravy, 
zajištění nákupu a běžného úklidu domácnosti. Kromě těchto základních 
sebeobslužných činností plní osobní asistentky také roli blízké osoby, která 
naslouchá, aktivizuje a podporuje. Mít někoho kdo provází a zpříjemňuje denní 
rutinu je důležité zejména u osob upoutaných na lůžko. Od naší osobní asistentky 
pro Vás máme tip, jak jeden takový nevšední zážitek vytvořit. 
BALDACHÝN – vstup do jiného světa
Mít nad sebou baldachýn je krásný a nevšední pocit. Člověk se najednou ocitne 
v úplně jiném světě. Pokud lidé tráví veškerý čas na lůžku je takováto změna 
osvěžující. Jeho výroba je přitom tak jednoduchá! Imobilní lidé mají většinou 
polohovací lůžka, která mají v horní části nad hlavou rameno, na němž je 
uchycen triangl - slouží jako podpora při vstávání a polohování. Nám tento 
triangl poslouží k uchycení šátků, dek, prostěradel či jiných textilií, díky kterým 
vznikne baldachýn.  Pro zpestření se dá šátky různě pohybovat, pustit podmanivou 
hudbu či prostor provonět aromalampou. Život tak rychle letí a některé okamžiky 
zůstávají … přejeme, ať těch zážitků zůstává co nejvíce.
Více informací o činnosti naší organizace a jednotlivých službách naleznete 
na našich webových stránkách www.czp-msk.cz, telefonicky na čísle 556 709 
403 či přímo na našem pracovišti.
KONTAKTNÍ ÚDAJE
Sokolovská 9, 741 01 Nový Jičín
Telefon: 556 709 403
E-mail: czp.novyjicin@czp-msk.cz 

Mgr. Eva Kaštovská, sociální pracovnice
Pavlína Prosová, osobní asistentka

Přílohy smlouvy jsou také důležité
Vážené čtenářky, Vážení čtenáři,
v dnešním příspěvku se nebudeme zaměřovat na aktuální novely a změny v 
právní úpravě. Rád bych Vám popsal z mého pohledu důležitou zkušenost z 
praxe. Věřím, že bude přínosem pro mnoho životních situací.
Jedná se o problematiku dokumentů a jejich příloh. Přílohy jsou dle mé zkušenosti 
mnohdy podceňované a opomíjené.
Dokumentem jsou myšleny smlouvy běžné, typizované dle zákona i smlouvy 
neformální. Může se jednat o smlouvy o smlouvě budoucí, nájemní smlouvy, 
kupní smlouvy, smlouvy obchodněprávní a jiné.
U všech smluv se můžeme setkat s tzv. přílohami. Jedná se o dokument 
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obsahující informace, které by mohly být přímo ve smlouvě, ale z nějakého 
důvodu jsou opticky odděleny a připojeny ke smlouvě jako samostatný dokument.
Smlouva samotná bývá v optimálním případě před podpisem účastníkem dobře 
prostudovaná, zkontrolovaná a mnohdy revidovaná externím odborníkem. 
Čteme a věnujeme se obsahu příloh anebo je pouze přehlížíme jako „něco za 
smlouvou, co není důležité?“ Dle mé zkušenosti se bohužel podceňují. Pokud 
je smlouva i samotná příloha účastníkem podepisovaná, tak se zvyšuje šance, 
že se při podpisu přílohy účastník seznámí i s danou přílohou. Pokud je v dané 
situaci podpis pouze na smlouvě (příloha je pouze připojena bez podpisu), tak 
se často s přílohami neseznamujeme. A zde vidím problém.
Zabýval se tímto také Nejvyšší soud ČR v rozsudku sp. zn. 29 Odo 937/2003 
ze dne 21. prosince 2005 a říká, že „Skutečnost, že přílohy tvořící součást 
písemně uzavřené a účastníky podepsané smlouvy, na které smlouva odkazuje 
co do svého předmětu, nejsou podepsány, nezpůsobuje sama o sobě neplatnost 
smlouvy“.
Pokud jsou tedy přílohy připojeny ke smlouvě jako její součást, nelze se bez 
dalšího spoléhat na obranu proti obsahu smlouvy nebo přílohy argumentem, 
že jsme si přílohu nepřečetli a nepodepsali ji.
Typický příklad je smlouva o smlouvě budoucí. Jedná se o institut, ve kterém 
se dohodneme, že za určitých podmínek uzavřeme v budoucnu jinou smlouvu 
(například po složení finančních prostředků uzavřeme nějakou kupní smlouvu 
k bytu, domu, pozemku).
A právě taková několika stránková budoucí kupní smlouva (resp. její návrh) 
bývá obvykle přílohou té původní smlouvy o smlouvě budoucí, která má také 
mnoho stránek.
Přestože si řádně zkontrolujeme pouze hlavní smlouvu o smlouvě budoucí, 
ale nezkontrolujeme si samotnou budoucí kupní smlouvu v příloze, tak druhá 
strana může poté poměrně legitimně očekávat, že jsme souhlasili i s návrhem 
budoucí kupní smlouvy v příloze.
Jaké to má důsledky? V budoucnu budeme vyzváni k uzavření předjednané 
kupní smlouvy. V tu chvíli si kupní smlouvu (dříve známou jako přílohu) před 
podpisem přečteme a pokud bychom chtěli její obsah měnit, tak můžeme být 
odmítáni s tím, že smlouva již byla odsouhlasena v minulosti jako příloha. 
Můžeme s tímto velmi narazit na legitimní odpor. 
Jiné příklady příloh jsou:
• určení rozměr různých prostor u nájemní smlouvy,
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• nákresy u kupních smluv,
• časové harmonogramy u smluv o dílo, IT smluv,
• rozpočty u smluv o dílo,
• ceníky distributorských smluv.
V těchto všech případech je příloha stejně důležitá jako smlouva a nelze ji 
přehlížet. Musí být zároveň dostatečně určitá již v době podpisu základní 
smlouvy a dle Nejvyššího soudu „Odkazuje-li smlouva co do svého předmětu 
na přílohy, které mají tvořit její součást, musí tyto přílohy existovat v době 
uzavření smlouvy“.

Při čtení smluv tedy nespěchejme a 
vždy si uschovejme jak smlouvu, tak 
její přílohy. Pokud jsou vzájemně 
podepsány nebo pevně spojeny se 
smlouvou, tak máme velkou šanci, že 
nebudou zaměněny a zneužity. 

Mikroregion Odersko inspiruje starosty z jižní Moravy
21 starostů, místostarostů a zástupců obcí z jižní Moravy se 7. listopadu 
2019 sjelo do Mikroregionu Odersko, aby navštívili atraktivní místa, 
načerpali inspiraci a vyměnili zkušenosti se svými profesními protějšky.  

Mikroregion Odersko ve dnech 7. – 8. listopadu 2019 
hostil návštěvu 21 starostů, místostarostů a zástupců 
členských obcí dobrovolného svazku Ždánický les 
a Politaví (jižní Morava, oblast Slavkova u Brna). 
Celým programem hostující starosty provázela Mgr. 
Elena Vahalíková, manažerka Mikroregionu Odersko 
a Ing. Pavla Bíbrlíková, specialistka na rozvoj 
mikroregionu. 

Prohlídka Mikroregionu Odersko byla zahájena v Jeseníku n/O, kde místní 
starosta a zároveň místopředseda Mikroregionu Odersko Mgr. Tomáš Machýček 
hostům představil fungování obce, obecní projekty a rozvojové záměry. Diskuze 
se neobešla bez témat typických pro toto území jako je poválečné vysídlení 
původního obyvatelstva či devastující povodně. Program dále pokračoval ve 
Vražném se starostkou Ing. Gabrielou Grzegorzovou a v Rodném domě J. G. 
Mendela v Hynčicích s Ing. Vladimírem Nippertem, který hostům představil 
peripetie spojené s rekonstrukcí této selské usedlosti významného formátu.  
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V oderské katovně pak byli hosté srdečně přivítáni Ing. Liborem Helisem, 
starostou města Odry a zároveň předsedou Mikroregionu Odersko a Mgr. 
Alenou Zemanovou, vedoucí odboru kultury a školství, kteří prezentovali řešení 
a budování turistických cílů v Odrách. Zejména probíhající projekt na zpřístupnění 
důlních děl – břidlicových štol na veselském kopci se setkal s mimořádně 
pozitivním ohlasem. Společně také navštívili zrekonstruovanou Kapli sv. Rodiny 
a během večerního setkání diskutovali o tématech řízení samosprávy, rozvoje 
obcí, meziobecní spolupráci aj.

Následující den zástupci obcí navštívili 
Spálov, kde je u Balerova mlýna, 
nejmenšího zděného větrného mlýna 
holandského typu v ČR, přivítala 
krojovaná „spalovačka“ s tradičním 
spálovským chlebem a slaninou. Historii 
a současnost městyse představila 
starostka p. Ludmila Sucháčková. 
Návštěva Mikroregionu Odersko byla 
završena nevšedním zážitkem, a to 
komentovanou prohlídkou kamenolomu 

v Jakubčovicích n/O i s odstřelem. Této prohlídky se účastnili také někteří 
starostové z Mikroregionu Odersko. Této prohlídky se účastnili také někteří 
starostové z Mikroregionu Odersko. Zdejší kamenolom je největším ve střední 
Evropě a produkuje nejvíce stavebního kamene v ČR. Celým areálem skupinu
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provázel Ing. Jan Kadúch, vedoucí 
sektoru lomy Morava, spol. EUROVIA 
Kamenolomy a.s., díky kterému mohli 
zástupci obcí nahlédnout pod pokličku 
tohoto místního kolosu a dozvědět se 
zajímavé skutečnosti a užitečné 
informace.   
Tímto velmi děkujeme všem, kteří se 
na přípravě této mimořádné akce

podíleli. Zejména starostům a zaměstnancům obecních úřadů, které jsme 
navštívili a taky panu Janu Kadúchovi za přijetí a umožnění vstupu do areálu 
kamenolomu. 

Mgr. Elena Vahalíková
manažerka Mikroregionu Odersko

Knihovna Kunín
Ve středu 6. listopadu oddělení Žabiček z mateřské školy navštívilo knihovnu. 
Děti se seznámily s chodem knihovny a trochu se porozhlédly.  Více než knihy 
je zaujal dětský koutek, o kterém tvrdily, že ho ve školce nemají – tak kdo ví?
V rámci projektu Bookstart proběhl ve čtvrtek 
21. listopadu v knihovně kurz první pomoci pro 
rodiče. Maminky si mohly i prakticky vyzkoušet 
například šátkování či resuscitaci na resuscitační 
figuríně. Prostor byl i pro dotazy maminek.
Projekt Bookstart – S knížkou do života podporuje 
čtenáře již od útlého věku, a to například dárkovým 
balíčkem, který dostávají narozené děti při příležitosti 
Vítání občánků, které se letos uskutečnilo symbolicky 
na Den obce. V knihovně jsme přivítali sedm 
narozených miminek - Aurélii, Josefa, Sáru, Eliáše, 
Elišku a dva Matyáše.
Počasí nám i v listopadu stále přálo a tak jsme vyrazili na Čarodějku za větrem 
kvůli drakiádě. A víkend jsme zakončili v závodnickém duchu a to s Pány 
kluky. První místo v kategorii do 10 let obsadila Julie Cserge, v kategorii starší 
první místo vyhrál Jakub Zdráhal.
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Nabídka několika nových knižních titulů, které si můžete vypůjčit v naší 
knihovně:

Dětské tituly
Žirafí příběhy; Vladimíra Spielvogelová, Jaroslava Spielvogelová

Příběhy dvou žirafích kamarádů, určené pro předškolní 
děti, nás zavedou do prostředí savany a akáciového 
hájku, který je domovem žirafího stáda. Žirafáčci se 
vydávají na výpravy do okolí a s pomocí svých 
kamarádů překonají každé nebezpečí. Tato kniha, 
doplněná milými ilustracemi, vede děti k tomu, aby 
poslouchaly své rodiče, uměly vycházet s druhými 
a vzájemně si pomáhaly.
Příběhy pro děti – příběhy o zvířátkách

Levou zadní; Mariana Tutschová
Hořeli jste někdy nedočkavostí? Dali jste si do 
trumpety? Šplouchá někomu na maják? Musíte už 
na kutě? Je něco na draka? Co znamenají tahle 
zvláštně znějící slovní spojení, kterým se odborně 
říká idiomy nebo frazémy, se dozvíte v této obrázkové 
knize pro zvídavé čtenáře. Poutavým příběhem vás 
provede bílý králík s černými oušky a jeho přátelé. 
A že se něco dozvíte, na to vemte jed!
Přísloví – rčení – pro děti
Tituly pro dospělé
Začít znovu; Mona Kasten

Allie Harperová se kvůli studiu stěhuje do Woodshillu 
a touží po jediném – začít znovu od začátku. Proto 
se jí úplně nelíbí, když jí nezbyde nic jiného než 
spolubydlet s arogantním grázlíkem. Kaden White 
je sice neuvěřitelně atraktivní, ale se svým potetovaným 
tělem a nestydatým chováním také ten poslední, s 
kým by Allie chtěla sdílet byt. A k tomu ještě hned 
na začátku vymyslí seznam pravidel, z nichž to 
nejdůležitější zní: V žádném případě spolu nikdy 
neskončíme v posteli! 
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Allie si však záhy uvědomí, že Kaden toho v sobě skrývá mnohem více, než 
si původně myslela. A čím lépe se navzájem poznávají, tím těžší pro ni je odolat 
vzájemné přitažlivosti.
Román pro dívky – vztahy – láska

Poslední; Alexandra Oliva
Chtěla zažít dobrodružství. Nikdy by ji nenapadlo, 
jak daleko všechno zajde… Začalo to jako televizní 
reality show, nazvaná příznačně Ve tmě. Dvanáct 
účastníků vysadili v hlubokých lesích a vystavili 
podmínkám, které měly prověřit jejich sílu, odolnost, 
vytrvalost. Izolovaní od vnějšího světa netuší, že v 
něm došlo k něčemu strašlivému...
Thriller – psychothriller 

Vzpoura goliardů; Vlastimil Vondruška
Píše se rok 1261. Přemysl II. Otakar podpoří v boji 
o trůn římského krále proti Alfonsi Kastilskému jeho 
konkurenta Richarda Cornwalského a za to má slíben 
majestát, propůjčující mu rakouské a štýrské léno. 
Jenže v diplomacii není nic takové, jak by se mohlo 
na první pohled zdát. Oldřich z Chlumu odjíždí s 
několika významnými velmoži do německých Cách 
s tajným posláním. Záhy po příjezdu je zavražděn 
císařův komoří a osobní přítel Richarda Cornwalského. 
Z vraždy jsou obviněni čeští šlechtici a uvězněni. 
Navíc dojde ve městě k nepokojům, v jejichž čele 
stojí žáci tamní katedrální školy, potulní vakanti zvaní 
goliardi. Vše zůstává na panoši Otovi.
Historický román – detektivní příběh – česká literatura

Daniela Brišová
knihovnice
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Kontroly chatových oblastí
V tomto období již nastal čas, kdy „hlavní“ sezóna chataření se chýlí ke konci. 
Někteří majitelé již svá rekreační obydlí „zazimovali“, jiní toto právě činí nebo 
se připravují. 
…dosud neznámý pachatel měl v jedné z chatových oblastí provést vloupání 
do dílny poblíž rekreační chaty a následně odcizit zahradní techniku. Poté se 
měl vloupat také do uvedené chaty a odcizit z ní elektroniku a potraviny. Škoda 
byla vyčíslena na více než třicet tisíc korun…
Je na místě uvést, že delší nepřítomnosti majitelů mohou využít pachatelé či 
nezvaní nocležníci. Policisté v Moravskoslezském kraji provádějí nepravidelně 
kontrolu chatových oblastí, a to i s využitím psovodů se služebními psy. I v 
rámci běžného výkonu služby policie dohlíží na uvedené lokality. Několik kontrol, 
také v rámci celorepublikového projektu s názvem „Zabezpečte se! Chraňte 
majetek sobě i svým sousedům“, již policisté na několika místech v kraji 
realizovali. Při této příležitosti také přítomným majitelům připomínali preventivní 
rady týkající se zabezpečení rekreačních objektů:
- poblíž objektu nenechávat zejména žebříky či nářadí, které by mohlo usnadnit 
násilné vzniknutí do chaty,
- řádně uzavřít okna, zajistit objekt vhodnými způsoby (okenice, mříže), s 
ohledem na hodnotu jeho zařízení zvolit vhodné zabezpečení chaty, případně 
i elektronickými prostředky,
- pokud je to možné, je vhodné odvézt cenné věci (elektroniku, kola, starožitnosti), 
pro případ odcizení si pořídit jejich fotodokumentaci a zaznamenat si výrobní 
čísla hodnotných přístrojů a věcí,
- objekt nepravidelně navštěvovat i v zimním období.

Další preventivní informace se lze 
dozvědět v mobilní aplikaci s názvem 
„Zabezpečte se“, která byla představena 
již v loňském roce a na podzim byla 
aktualizována, více na: https://www.
policie.cz/clanek/vylepsena-aplikace-
napovi-jak-se-chranit-pred-zlodeji.aspx.
U této problematiky je velmi důležité 
nebýt lhostejní k ostatním, pomáhat si 
a také všímat si podezřelých osob či 
vozidel. 

por. Mgr. Lukáš Kendzior
komisař
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Zprávy ze školy a školky
Zprávy ze školy

Připravujeme v prosinci a v lednu: 
5.12.  Mikulášská nadílka ve škole a školce
6.12.  Okresní finále ve florbale
10.12.  Exkurze do Studénky – práce s kovem 8.,9.r. chlapci
12.12.  Kopřivnická laťka 
17.12.  Vánoční posezení ve škole pro žáky a rodiče v 16.00 hodin
18.12.  Cesta kolem světa – program s drumbeny
19.12.  Besedy s autorem knih – jak se dělá kniha
20.12.  Besídky ve třídách, vánoční laťka
  Vánoční vysílání 8. A třídy
23.12. – 3.1. Vánoční prázdniny
6.1.  Zahájení školního vyučování
30.1.  Předání vysvědčení za první pololetí
31.1.  Pololetní prázdniny
21.2.  Obecní ples – ve spolupráci se Sdružením rodičů
29.2.  Maškarní karneval pro děti
13.6.  Oslava 50 let školy – slavnostní akademie

Stalo se ve škole
Florbal – kategorie III
Ve středu 6. listopadu žáci 5 – 7. ročníku zahájili v Odrách letošní sérii florbalových 
turnajů. O jedno postupující místo do okresního kola se utkali proti soupeřům 
ze ZŠ Komenského, ZŠ Pohořská (obě Odry), ZŠ J. A. Komenského, ZŠ T. G. 
Masaryka  (obě Fulnek).
Prvním zápas jsme odehráli s domácím celkem, ZŠ Komenského. V tomto 
utkání jsme dostali velkou florbalovou lekci. A jen díky skvělému výkonu našeho 
brankáře jsme prohráli jen 1:4.
Do dalších zápasů jsme se však dokázali zlepšit. Roztáhli jsme hru více do 
stran a dařilo se nám vykrývat obraný prostor. Naši hoši předvedli velmi bojovné 
výkony a do utkání dali úplně všechno. Včetně jedné zlomené hokejky. 
Následovaly tak tři výhry v řadě. Domácí škola z Oder však neudělala v turnaji 
žádnou chybu a my jste tedy obsadili celkově druhé místo. 
(Mgr. Tomáš Valentík)
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Florbal – kategorie IV
Poslední, kteří zahájili florbalovou soutěž, byli naši nejstarší hoši z 8. a 9. třídy. 
Ve středu 13. listopadu se jeli do Oder utkat o jedno postupové místo. Většina 
hochů z našeho mužstva se loni umístila na druhém místě v okrese a tak byl 
cíl jasný – postoupit. Našimi soupeři byli ZŠ Komenského, ZŠ Pohořská (obě 
Odry) a ZŠ Spálov.
První utkání proti soupeři ze ZŠ Pohořské bylo velmi vyrovnané. Vedli jsme 
1:0, ale soupeř brzy srovnal. V závěru utkání jsme však vsítili druhou branku 
a zvítězili 2:1. Proti domácímu družstvu ze ZŠ Komenského jsme absolvovali 
velmi nervózní zápas plný ostrých soubojů a vyloučení. Naštěstí jsme se 
nenechali vyprovokovat a místo toho jsme předvedli to, proč jsme sem přijeli 
– florbal. Soupeře jsme nakonec přehráli 6:1.
V posledním zápase jsme nastoupili proti papírově nejslabšímu soupeři ze ZŠ 
Spálov. Nakonec se však ukázalo, že tento poslední zápas bude rozhodovat 
o tom, kdo postoupí do dalších bojů. Hned v úvodu zápasu jsme vstřelili první 
branku. Jenže se nám nepodařilo zabránit soupeřově rozehře a brzy bylo skóre 
srovnané. Týmovou hrou a velmi dobrým výkonem našeho brankáře jsme 
přidali další branky a soupeře tím zlomili. Po závěrečném hvizdu na tabuli 
svítilo skóre 6:1 a my jsme se mohli radovat z postupu do okresního finále. Již 
podruhé za sebou se naše družstvo probojovalo mezi nejlepších šest týmů v 
celém okrese. Děkuji všem hochům za jejich výkony a přeji jim mnoho úspěchu 
v okresním finále. To proběhne 6. prosince v Kopřivnici.
Mgr. Tomáš Valentík
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Beseda o bylinkách v ŠD
Ve čtvrtek 7. 11. 2019 do naší školní družiny přišla paní Skalíková, která nám 
povídala o bylinkách. Děti měly mnoho otázek, které jim byly zodpovězeny. 
Podle obrázků na interaktivní tabuli poznávaly různé bylinky a ty si pak mohly 
vybarvit v omalovánce, kterou dostaly. Beseda byla nejen poučná, ale i zajímavá. 
Děkujeme. 

Vychovatelky ŠD

Vycházka k zámku
Ve čtvrtek 14. 11. 2019 jsme se školní družinou šli na vycházku k zámku. Po 
cestě jsme pozorovali silniční provoz a okolí. S dětmi jsme si povídali, kde bydlí 
a co máme zajímavého v Kuníně. U zámku jsme si zopakovali, co o něj víme 
a také si připomněli, že v neděli budeme slavit „Den obce“. Na závěr si děti 
mohly zadovádět v zámeckém parku. Vycházku jsme si užili a těšíme se na 
příště. 

Vychovatelky ŠD

O zlatou notičku města Bílovce
V měsíci listopadu se tři naše děvčata zúčastnila pěvecké soutěže „O zlatou 
notičku města Bílovce“. Byly to žákyně 8. a 9. ročníku – Danielka Navrátilová, 
Zuzka Jalůvková a Klárka Nevřivá. Soutěžily v kategorii 7. – 9. tříd. V silné 
konkurenci 8 účastníků v této kategorii byla děvčata opravdu úspěšná. Podařilo 
se jim obsadit hned dvě místa na stupních vítězů. Blahopřejeme!!!! 

Mgr. Jana Žáková 

25 let Ekoškoly
Dne  7.11. 2019 jsme si připomněli 25 let od založení Ekoškoly. Do projektu je 
ve světě zapojeno 64 zemí, 49 tisíc škol a 16 milionů žáků. V ČR od roku 2005 
celkem 400 škol, 130 škol má titul Ekoškola. Naše škola je v projektu od roku 
2009. První titul Ekoškola jsme dostali v roce 2011 a snažíme se ho obnovovat 
co dva roky. Na připomenutí 25 let Ekoškoly vytvořily členky ekotýmu panel s 
informacemi o tomto výročí a naši deváťáci, konkrétně R. Březina, M. Hub a 
J. Navrátil, prezentovali tyto informace ve třídách, kde žáky seznámili s prací 
ekotýmu a s ekologickými aktivitami naší školy. 

Za ekotým Jirka Navrátil, 9.ročník                                                                                        

Členové ekotýmu se v září dotazovali svých spolužáků, jakým způsobem se 
dopravují do školy. Přestože nezaznamenali odpovědi všech žáků, výsledky 
ankety jsou s ohledem na životní prostředí velmi příznivé. Pěšky do školy chodí 
92 žáků, 32 jezdí autobusem, autem pak 27 a 10 se vozí společně s více dětmi.
Kluci z ekotýmu zase spočítali, kolik aut projede během 5 minut křižovatkou v 
Kuníně. V 7 hodin ráno je to celkem 96 aut, ve 14 hodin 122 aut. To je provoz!
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My „Ekotýmáci“ nyní mapujeme nebezpečná místa v Kuníně a shromažďujeme 
o nich informace. S výsledky svého pátrání a také s další prací v oblasti ekologie 
seznámíme do konce roku zástupce OÚ. Chceme totiž pomáhat vylepšovat 
prostředí naší obce.  

Ekotým ZŠ Kunín

Pedagogové a žáci ZŠ Kunín si Vás dovolují pozvat na 
VÁNOČNÍ SETKÁNÍ,

které se koná v úterý 17. prosince 2019 
od 16 hodin v základní škole. 

Přijďte si v předvánočním čase vyrobit se svými 
dětmi vánoční dekoraci (svícny, jmenovky na dárky, 
přáníčko a jiné vánoční dekorace – cena materiálu 
za jeden výrobek je 10-40 Kč). Můžete se inspirovat 
vánoční výzdobou nebo si jen tak zazpívat vánoční 
koledy a posedět s přáteli při vánočním punči. Celé 
setkání slavnostně zahájíme krátkým programem v 
naší tělocvičně.
V průběhu setkání můžete shlédnout představení loutkového divadélka, nebo 
využít fotokoutek a odnést si vánoční foto ihned domů. 

Těší se na vás zaměstnanci školy

Vážení spoluobčané, děkujeme za Vaši přízeň v roce 2019, za pomoc, 
radu, pochvalu i finanční podporu. 

Dovolte nám popřát Vám šťastné a veselé Vánoce, plné radosti, klidu, 
splněných přání, milých rodinných setkání a kouzelných okamžiků. 

V roce 2020 hodně zdraví, štěstí a úspěchů, ať už v soukromém nebo 
pracovním životě.

Zároveň Vám velmi děkujeme za Vaši přízeň a těšíme se na další 
spolupráci i v roce 2020.   

Pracovníci ZŠ a MŠ Kunín.
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Z připravovaných akcí 2019/2020:
12.12.2019  Zpívání koled v parku před OÚ
13.12.2019  Adventní odpoledne se Skoronice mi na zámku
16.12.2019  8. zasedání Zastupitelstva obce Kunín
17.12.2019  Vánoční setkání v ZŠ
27.12.2019  Předsilvestrovské setkání pro seniory
24.01.2020  Myslivecký ples
11.01.2020  Tříkrálová sbírka
07.02.2020  Sportovní ples
21.02.2020  30. Obecní bál
29.02.2020  Maškarní karneval pro děti

Obec Kunín srdečně zve na 
Zpívání koled v parku před obecním úřadem,

ve středu 12. prosince 2019 od 18 hodin.
Hrníčky na punč nebo čaj vezměte s sebou.
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XXX. Obecní bál 

Obec Kunín a Sdružení rodičů při ZŠ a MŠ
Kunín Vás srdečně zvou na 

V pátek  21.února 2020 ve 20:00 hodin
v tělocvičně zš kunín

Na akci mohou být pořizovány fotografie a videozáznam.

BOHATÁ TOMBOLA
OBČERSTVENÍ

Hudba LOS PLAYBOYS

LOSOVÁNÍ VSTUPENEK VE 20:30

ZÁBAVA

VSTUPNÉ: 120 Kč. Prodej vstupenek na OÚ
nebo na místě. Rezervace nepřijímáme.
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Obecní úřad Kunín
www.kunin.cz, www.facebook.com/ObecKunin

Úřední hodiny obecního úřadu:
         Pondělí   8:00 – 11:00 12:00 – 17:00 
         Středa   8:00 – 11:00 12:00 – 17:00
Úřední hodiny stavebního úřadu:
         Pondělí   8:00 – 11:00 12:00 – 17:00 
         Úterý   8:00 – 11:00  12:00 – 15:30

Bankovní účet obce a variabilní symboly poplatků:
Číslo účtu obce:   1760145389/0800
Variabilní symboly:  poplatek komunálního odpadu 1340 
         poplatek za psa 1341 
         nájem pozemku 2131 
         stočné 2321

Starostka:     Dagmar Novosadová    556 749 950 
         starosta@kunin.cz     607 846 256
Místostarosta:    Bohuslava Vavříková    608 551 806 
         mistostarosta@kunin.cz
Podatelna:     Barbora Jalůvková    556 731 046  
         podatelna@kunin.cz
Pokladna:     Miroslava Janýšková    556 749 342 
         sekretariat@kunin.cz
Účetní:       Zdeňka Cabadajová    556 749 326 
         ucetni@kunin.cz
Evidence obyvatel:  Eva Rusková       556 731 046 
         evidence@kunin.cz
Stavební úřad:    Miroslav Graclík     556 731 043 
         stavebniurad@kunin.cz
Knihovna:     Daniela Brišová      721 459 505 
         knihovnakunin@seznam.cz 

Výpůjční doba Obecní knihovny:
         Pondělí   8:00 – 11:00 12:00 – 17:00 
         Středa   8:00 – 11:00 12:00 – 17:00

30



jsem
k nakousnutí

Vytvořte zcela jedinečný dárek.
Použijte váš nebo některý ze stovek připravených motivů.

Potisknout lze trička, polštáře, hrnky a mnoho dalšího.

Pro získání SLEVY 15 % zadejte při nákupu kód „FUNPRINT15“. 
Navštivte ještě dnes www.funprint.eu/vanoce

Tip na originální vánoční nadílku

SLEVA 15% PRO VŠECHNY ČTENÁŘE KUNÍNSKÉHO ZPRAVODAJE
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Předsilvestrovké
setkání

V pátek 27.12.2019 od 14:00
v aule VFU

vstup zdarma/senior taxi

Obec Kunín vás srdečně zve na

HUDBA
OBČERSTVENÍ

TOMBOLA


